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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 23. októbra 2024 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Dúbravka, 
Žatevná 2, I. poschodie. 

 
Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Miky Sliacky, Pavol Jančovič, Anka Hnátová (online), Petra 
Ázacis (online), Maroš Repík (online) 
Neprítomní:  
Ospravedlnení:  
Neospravedlnení: 

 
 

Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Rôzne 
4. Ukončenie zasadnutia komisie 
 
K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 
 
Hlasovanie:  
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o novembrovom čísle Dúbravských novín. Miky Sliacky a Pavol Jančovič 
kladne hodnotili tému novej športovej haly, ktoré vznikla v skladovej hale Technického skla. Miky Sliacky 
upozornil na úradnícke vyjadrenia v článku o zázemí v Parku Pekníkova. Petra Ázacis ocenila, že 
v novinách dostali priestor psy. Zbierka a priblíženie útulku na Poliankach. „Opäť skvelý súhrn, prehľad, aj 
história a kalendár udalostí. Nemám žiadne námietky, práve naopak,“ hodnotila. 
Anka Hnátová pripomenula v súvislosti so zvieratami aj ďalší materiál o domove seniorov, kde pomáhajú 
psí terapeuti. „Páči sa mi aj história, rozhovor s fyzioterapeutkou.“ 
Členovia komisie sa venovali aj možným témach a novinkám v rámci Dúbravských novín v budúcnosti. 
Pavol Jančovič navrhol odskúšať anketu, prieskum, prostredníctvom QR kódu. Členovia komisie 
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debatovali o možných témach, problémoch, ktoré by ľudí zaujali a radi sa k ním vyjadrili sa (MHD, 
doprava, Dúbravské hody, Kultúrne leto, športoviská, verejný priestor...). 

 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie novembrové číslo r.  2024 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami.   
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 

K bodu č. 3 
Mediálna komisia sa v bode Rôzne vrátila k téme webovej stránky mestskej časti www.dubravka.sk. 
Tajomníčka komisia oboznámila členov o tom, že požiadala oddelenie IT o nacenenie podstránky 
Dúbravské noviny na stránke mestskej časti. 
Pavol Jančovič otvoril tiež tému spolupráce so študentmi SPŠE Karola Adlera. Členovia debatovali 
o možnostiach usmerňovania študentov a ich pozvaní na najbližšie zasadnutie Mediálnej komisie.  

Členovia tiež hovorili o možnej podpore tvorcov – videoreportérov, redaktorov, fotografov prostredníctvom 
dotácie z mediálnej komisie. Rokovali o potrebe zriadenia systému dotácií na podporu mediálnej činnosti 
obyvateľov a subjektov mestskej časti. 
 

Hlasovanie: 

Členovia komisie sa zhodli na tom, že na najbližšiu komisiu pozvú zástupcov a tvorcov videí zo SPŠE 
Karola Adlera. Komisia tiež žiada o vytvorenie systému dotácií na podporu mediálnej činnosti obyvateľov 
a subjektov mestskej časti. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 

 
 
Zapísal: …………………………   Overil: ……………………………. 
  tajomník komisie     predseda komisie  
 
 
 
V Bratislave dňa 30. október 2024 

http://www.dubravka.sk/
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